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Geacht college van Gedeputeerde Staten, 
 
 
Toelichting 
In het Parool verscheen het artikel: “27.000 Amsterdamse huizen op biomassa, maar is er wel genoeg hout?” 
 
Uit het artikel blijkt dat we gevangen zijn in fictieve rekenmodelletjes die ten onrechte veronderstellen dat 
biomassa groen of duurzaam zou zijn. De bosbeheerstichting Probos stelde vast dat er uit de Nederlandse 
bossen nagenoeg geen biomassa meer te halen valt.  
 
 
 
1. Is er onderzocht wat het gevolg is van het verwijderen van biomassa uit bos en bermen voor 

bijvoorbeeld maar niet uitsluitend, de bodemkwaliteit en biomassa? Zo nee, waarom niet? 
 
2. Hoeveel CO2 uitstoot en andere luchtvervuiling is er gemoeid met het verzamelen en transporteren 

van biomassa naar de biowarmtecentrale op Lage Weide? Is dat berekend? Zo nee, waarom niet? 
 
3. In hoeverre doorkruist de groei van het aantal biomassacentrales elders in het land de doelstelling van 

Eneco om in de regio groenafval op te halen? Betekent het dat, zoals in de vergunning staat, men hout 
van over de hele wereld kan laten overkomen met schepen op scheepsdiesel en vrachtwagens op 
diesel. Schepen en vrachtwagens die met fossielen brandstoffen zijn geproduceerd? Kan Eneco dat 
uitsluiten?  

 
4. Hoeveel uitstoot gaat er gepaard met de bouw en het onderhoud van de biowarmtecentrale waaronder 

begrepen het produceren van alle daarbij gebruikte grondstoffen? 
 
 
 
 
Namens de Partij voor de Vrijheid-fractie provincie Utrecht en hoogachtend, 
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